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                                           ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
                       ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  Ν. ΒΟΙΩΤΙΑΣ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 
   

     Τετάρτη, 14 Οκτωβρίου 2020 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 
 
Προς: Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Ι. Βρούτση 
          
 

Θέμα: «Σε απόγνωση οι αγρότες λόγω της αδιέξοδης κατάστασης στα Τμήματα 
Αγροτών του e-ΕΦΚΑ» 

 

Κύριε Υπουργέ,  
 
Τα Τμήματα Αγροτών του e-ΕΦΚΑ ανά την επικράτεια είναι αντιμέτωπα με πολλαπλές 
δυσλειτουργίες, αδυνατώντας να εκπληρώσουν την αποστολή τους και τις υποχρεώσεις 
προς τους συνταξιούχους αγρότες. Συγκεκριμένα, εδώ και καιρό βρίσκονται σε 
ουσιαστική υπολειτουργία, με τις καθυστερήσεις στην έκδοση συντάξεων να φτάνουν τα 
τρία χρόνια, αγγίζοντας σημεία πλήρους αδιαφορίας και εμπαιγμού των απόμαχων 
αγροτών. 
Έτσι, αντί να τίθεται ζήτημα ταχύτερης συνταξιοδότησης, υπάρχει ξεκάθαρο ζήτημα 
μονιμότητας και παγιοποίησης της συνταξιοδοτικής ομηρίας των συνταξιούχων αγροτών 
και μάλιστα υπό συνθήκες πανδημίας covid 19 και εμφανούς οικονομικής δυσπραγίας και 
ύφεσης. 
Επειδή είναι προφανές ότι συντρέχει άμεση και κατεπείγουσα περίπτωση απεμπλοκής 
του προβλήματος της μη απονομής συντάξεων από το ΕΦΚΑ Αγροτών, που κατ΄ 
επανάληψη, ως Κίνημα Αλλαγής έχουμε αναδείξει στην Βουλή, έχοντας ζητήσει τόσον 
την πρόσληψη προσωπικού, όσο και την εξέταση του ζητήματος της απασχόλησης των 
αποχωρησάντων στελεχών του πρώην ΟΓΑ, ώστε να απεμπλακεί ο φόρτος των 
εκκρεμοτήτων, αλλά δυστυχώς η Κυβέρνηση δεν εισάκουσε καμία πρόταση, με 
αποτέλεσμα  η έως σήμερα  κατάσταση να βαίνει «επί τα χείρω», 
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Επειδή έχουμε επανειλημμένα παρατηρήσει, ότι η έλλειψη προσωπικού, μετά τις 
πολλαπλές αποχωρήσεις, αποτελεί την βασική αιτία των καθυστερήσεων, ενώ η 
κατάργηση των ανταποκριτών του πρώην ΟΓΑ, επιτείνει εξ αρχής τα προβλήματα, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
1. Απασχολεί το Υπουργείο και πώς αντιμετωπίζει τη συνεχιζόμενη καθυστέρηση 

συνταξιοδότησης των αγροτών, που φτάνει και την τριετία, και το πώς οι 
συνταξιούχοι χωρίς σύνταξη αγρότες,  θα έχουν την δυνατότητα διαβίωσης; 

2. Σε ποιες κατεπείγουσες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικών 
Υποθέσεων, ώστε να ικανοποιηθούν οι από τριετίας και στη συνέχεια υφιστάμενες 
εκκρεμείς αιτήσεις συνταξιοδότησης των αγροτών;  

3. Υπάρχει πρόθεση ενίσχυσης των υπηρεσιών που έχουν ανάγκη με το απαιτούμενο 
προσωπικό, ώστε να μπορέσει να προχωρήσει η επεξεργασία των λιμναζόντων 
αιτημάτων συνταξιοδότησης;  Σε καταφατική περίπτωση, με ποιο χρονοδιάγραμμα; 

4. Πόσες είναι οι κατ΄ έτος υποβληθείσες αιτήσεις συνταξιοδότησης ΕΦΚΑ Αγροτών 
κατά Περιφερειακό Τμήμα Αγροτών του e-ΕΦΚΑ, από το έτος 2016 έως και σήμερα,  
κατ΄ έτος από την υποβολή της αίτησης συνταξιοδότησης και πόσες οι μη 
ικανοποιηθείσες -  εκκρεμείς αιτήσεις συνταξιοδότησης του ΕΦΚΑ Αγροτών, 
ομοίως κατά Περιφερειακό Τμήμα Αγροτών του e-ΕΦΚΑ;  

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

Γεώργιος Μουλκιώτης 

 

 

 

 

 

 

 




